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Az idén 30 éves Ózd Városi Sportegyesület egyes szakosztályai a megyei, regionális 
és országos bajnokságokban vettek részt a 2012. évben, valamint az „Ózd Városi 
Sportegyesület Sport-Suli programja” című Európai Uniós programot valósítottuk 
meg. Az Ózd Város Önkormányzattól kapott támogatást 2012-ben is jelentős pályázati 
forrásokból elnyert támogatással, valamint kisebb mértékű tagdíj bevétellel egészítet-
tük ki. 
  
A 2012. évben is folytattuk az utánpótlás nevelést, annak a 49.680.000 Ft Európai 
Uniós forrásnak (TÁMOP-3.2.11/10-1-2010) a segítségével melyet egyesületünk pá-
lyázaton nyert el. Ebben a pályázatban 12 oktatási intézményben valósítottunk meg 
heti, valamint havi rendszerességű 2-2 órás sportfoglalkozásokat. Ezen kívül 10 – 10 
intézményben témahetet (intézményenként 4 nap egészségnevelés és sport, valamint 
helyismeret témakörben) és versenyeket valósítottunk meg, továbbá három iskolában 
tehetséggondozást is végeztünk 10 – 10 alkalommal.  A fenti projektünk 2012. augusz-
tus 31-ig tartott. 
  
Elmondhatjuk, hogy az Európai Uniós pályázati rendszer keretében megvalósuló „Az 
Ózd Városi Sportegyesület Sport-Suli programja” című pályázatunk 2012. évben 
hozzájárult ahhoz, hogy az iskolai testnevelést kiegészítve az egyesületünk és a közok-
tatási intézmények testnevelő tanárai közösen népszerűsítsék a sportot, még hatéko-
nyabbá téve az utánpótlás nevelését városunkban. 
 
Egyesületi sportolóink eredményeiről, szakosztályi bontásban rövid összefoglalót ké-
szítettünk. 

 
ASZTALITENISZ SZAKOSZTÁLY 

(Szakosztályvezető: Gátsik Antal) 
 

Szakosztály létszáma 35 fő, ebből 20 fő igazolt, 22 fő tömegsport keretén belül sportol 
szakosztályunkban. 10 fő újonc, 12 fő felnőtt sportoló. 
NB II-es csapat: Az őszi forduló végén az Észak-keleti csoport 8. helyén végzett 6 
ponttal. A tavaszi fordulóban ugyan ez a jó eredmény várható. Játékosaink mindent 
megtettek az eredményes szereplés érdekében és az NB II-es osztályban való mara-
dásban. 
Megyei csapatunk 2012-ben az első helyen végzett és egyenes ágon feljutott az NB 
III-ba, ahol szintén kiválóan szerepelt. 
Egyéni versenyeken is szerepeltek. 
 A 2012- es tavaszi idény január 12-én kezdődött. 
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A Szakosztály vezetése köszöni a Sportbizottságnak és a Vezetőségnek, hogy biztosí-
tották a szakosztály működéséhez szükséges feltételeket. 
 

FUTSAL SZAKOSZTÁLY 
(szakosztályvezető Kohári Tibor) 

 
Szakosztályunk a 2012. évben, elsősorban anyagi források hiánya miatt nem vett részt 
a nemzeti bajnokságában.  
A szakosztály sportolóinak, a város futsalt szerető polgárainak igényét is figyelembe 
véve szeretnénk 2013-ban újra elindulni az NB II-ben, mert ennyi tehetséges fiatalt 
nem szabad elveszteni, elfordítani a versenysporttól. 
Az elmúlt évek sikereit nézve az ózdi kispályás futsal országosan is Ózd városára irá-
nyította a figyelmet, a város sportot szerető polgárai rendszeresen várták a hazai mér-
kőzéseket, nagy lelkesedéssel biztatták a csapatunkat. Az országosan is ismert labda-
rúgók (Bodnár László 43 –szoros, Komlósi Ádám 12 – szeres nagypályás válogatott, 
Vígh Ferenc 123 – szoros futsal-válogatott) és a korábbi NB I-ben szerepelt 
futsaljátékosaink szándéknyilatkozatai alapján nagyon jó csapattal tudnánk megméret-
ni magunkat a nemzeti bajnokságban, és ezzel méltón képviselnénk a 30 éves egyesü-
letünket.  
 

 
JUDO SZAKOSZTÁLY 

(szakosztályvezető: Tarr Mihály 3. DAN) 
 
A beszámolási időszakban 2012. április 18-án az Európai Uniós "Sport-suli" progra-
munk keretén belül tíz rendészeti gimnazista tanulót vizsgáztattunk 5. kyu-ból. A vizs-
gadiplomát az MJSZ regisztrálásával mindenki átvette. 
 
2012. május 12.-én Országos versenyt rendeztünk az Magyar Speciális Olimpiai Szö-
vetség keretén belül a speciális szakiskolában tanuló, egyesületünkben sportoló gyere-
keknek két küzdőfelületen. A harmadik küzdőfelületen a nem fogyatékkal élő sporto-
lóinknak tartottunk versenyt. Miskolcról és Budapestről is jöttek versenyzők. 
 
EREDMÉNYEK:   
Fogyatékkal élők: 5 első hely, 4 második, 3 harmadik hely.  
A nem fogyatékkal élők: 1 első hely, 4 második hely, 7 harmadik hely. 
 
Július 7-én  Miskolcon,  CZINE ÁRPÁD sikeres övvizsgát tett 1. kyu-ból  (barna öv). 
2012. november 17-én  hét versenyzővel Budapesten országos MSOSZ versenyen vet-
tünk részt. 
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EREDMÉNYEK: 
4 első hely, 3 második hely.  
December 2-án  Miskolcon  MIKULÁS KUPÁN voltunk 1 harmadik helyet szerez-
tünk. 
 
2013. 02. 02.  Budapesten   Diákversenyen 1 hetedik helyet sikerülte szerezi. 
 
Ez év első negyedévében 60 m2  gyakorló felületet tudtunk lerakni a Bolyky Tamás 
Általános Iskolában. Így Marcinkó Donát és Jónás István vezetésével egy ötven fős 
csoportot tudtunk indítani. A szövetségtől ígéretet kaptunk újabb szőnyegekre, me-
lyekkel a többi általános iskolában is népszerűsíthetnénk a judo oktatást. 
A szokásos éves versenyünket 2013.május. 25.-én rendezzük immáron ötödik alka-
lommal. 

 
KÉZILABDA SZAKOSZTÁLY 

(szakosztályvezető Szilágyi Lászlóné) 
 
2011/2012. bajnokságban a megyei első osztályban szerepelt a csapatunk. A játékos-
keretben jelentős változások történtek, többen tanulmányi és munkahelyi elfoglaltsá-
gok miatt más egyesületekben folytatták pályafutásukat. Gyakorlatilag utánpótláskorú 
játékosokkal kezdtük a megyei bajnokságot. A csapat az alapszakaszban mind az őszi, 
mind a tavaszi idényben első helyen fejezte be a bajnokságot. A rájátszásban magabiz-
tos játékkal a megyei bajnokság megnyerésével harcolta ki az NB II-be jutást. 
  
A 2012/2013. bajnokságot az Észak- Keleti csoportban 11 csapat részvételével kezd-
tük el. A versenykiírásban junior csapat indítása kötelező, ezért csapatunk NB II-ben 
Ózd VSE- Lóci DSE néven szerepelt. A felnőtt csapat keretében jelentős változások 
történtek, nagy örömünkre és segítségünkre szolgált, hogy Tóth Ágnes a hajdúnánási 
NB I/B-s csapatából visszaigazolt hozzánk, valamint az egri Eszterházy Károly Főis-
kola csapatából három játékos érkezett, akik kettős játékengedéllyel erősítették játé-
koskeretünket. Sajnos az őszi idényben több sérülés nehezítette az eredményesebb sze-
replésünket. A csapat ennek ellenére az őszi idényt a 8. helyen fejezte be. 
 
A bajnokság februárban folytatódott. Az eddig lejátszott 6 mérkőzés után a csapat 13 
ponttal jelenleg a bajnokság 6. helyén várja a folytatást. Mind az utánpótlás, mind a 
felnőtt csapat esetében jelentős fejlődés tapasztalható, és bizakodunk a még eredmé-
nyesebb folytatásban. 
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KOSÁRLABDA SZAKOSZTÁLY 
(szakosztályvezető Szilágyi László) 

 
A 30 éves Ózd Városi Sportegyesület kosárlabda szakosztályának fő célkitűzése 2013-
ban az utánpótlás korú fiatalok versenyhelyzetben való megmérettetése, illetve rutin-
szerzés bajnoki versenyrendszerben. A következő bajnoki szezonban a fiatalok korosz-
tályos versenyen való szerepeltetése a feladat. A támogatási összeget teljes egészében 
az utánpótláskorúak felkészítésére és versenyeztetésére fordítottuk. Felnőtt versenyző-
ink minden kiadást önerőből finanszíroztak. Megrendeztük a most már hagyományos-
nak számító nyári Streetball tornánkat, mely egyre népszerűbb és egyre több városból 
nyújtják be nevezésüket a csapatok. Az ősszel felnőtt csapatunk elindult a megyei ko-
sárlabda bajnokságban sok-sok év kihagyás után. A rutintalanságnak köszönhető, hogy 
jelenleg a tapasztalatszerzés és bajnoki rendszerben való versenyezést tanuljuk. Van-
nak biztató jelek, melyekből építkezve szeretnénk folytatni a következő évadban is a 
bajnokságot. 

 
LOVAS SZAKOSZTÁLY 

(szakosztályvezető: Vitkó Egon) 
 
2012-ben több nemzetközi, (Berzéte, Betliar, Rimaszécs, Serke) és hazai (Kecskemét, 
Miskolc, Nyíregyháza, Dédestapolcsány, Budapest, Szilvásvárad, Szeged, Balog liget, 
Tokaj, Tiszaújváros, Hajdúnánás, Tiszacsege, Salgótarján) versenyen indult és a 
Szakosztály szervezésében került megrendezésre a Pünkösd Kupa. 
2012-ben is részt vettünk valamennyi városi rendezvényen a Huszár 
Bandériumunkkal. (Március 15., Augusztus 20., Városi napok, Október 23.)  
2013-ban az Egyesület 30 éves születésnapja jegyében rendezzük meg a Pünkösd 
Kupát, melyen naponta 350-400 fő megjelenésére számítunk. Továbbra is az 
utánpótlás és ifi versenyzők képzésére, fejlesztésére fordítjuk a hangsúlyt. A magasabb 
szintű versenyeken való részvételhez és a kiváló eredményekhez sportlovakra lenne 
szükségünk, de ezek az állatok számunkra megfizethetetlenek.  

 
MOZGÁSKORLÁTOZOTT SZAKOSZTÁLY 

(szakosztályvezető: Bohn Ferenc) 
 
Szakosztályunk tagjainak nagy része külföldön, illetve Ózdon vállalt munkát, ezért 
sokkal kevesebb idejük jutott a sportolásra, így 2012. évben nem vettünk részt sem 
hazai, sem nemzetközi megmérettetésen. 
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SZABADIDŐSPORT SZAKOSZTÁLY 
(szakosztályvezető: Forray Kálmán) 

 
A Magyar Labdarúgó Szövetség és a Borsod-Abaúj- Zemplén Megyei Labdarúgó 
Szövetség támogatásával a Bozsik program Sport XXI. keretében vett részt az őszi-
tavaszi versenysorozatban szakosztályunk. A versenyeket az utánpótlás kategória U-7, 
U-9, és U-11 korosztályban öt egyesület részvételével rendeztük a városi stadionban. 
2013-ban is részt veszünk a Magyar Labdarúgó Szövetség Utánpótlás Igazgatóság által 
rendezett kistérségi versenyen, résztvevőként és rendező sportegyesületként egyaránt.  
 

TERMÉSZETJÁRÓ SZAKOSZTÁLYA 
(szakosztályvezető: Horváth Jánosné) 

 
Évente egy alkalommal van lehetőségünk egy egynapos városnézésre. Ebből az 
alkalomból országunk nevezetességeit látogatjuk. 2012-ben Parád és környéke, 
Kékestető, Galyatető, voltak a természetjárás helyszínei. 

 
Flamin-Gitis Freestyle Freesbe Szakosztály 

(szakosztályvezető: Zámbó András) 
 

Sportolóink a 2012. évben kizárták magukat az egyesületből a tagdíj befizetés elmu-
lasztása miatt. 
 
 
A szakosztályok beszámolói után összességében elmondható, hogy egyesületünk 
munkája a több szakosztálynak köszönhetően igen szerteágazó. Éppen ez, ami másabb 
a többi egyesület tevékenységéhez képest, és ami érdekesebbé teszi munkánkat. Az 
egyes szakosztályok jövőt illető saját céljaikon kívül az egyesületünk egésze továbbra 
is kiemelten kezeli a helyi jelentőségű sportesemények szervezését, a városi rendezvé-
nyeken való részvételt. Az eddigi tevékenységünkhöz és a terveink megvalósításához 
is köszönjük az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság, illetve a Képviselő-testület tá-
mogatását. 
 
        Bojtos Zoltán 
        ÓVSE elnöke 


